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Abstract (en)
The invention relates to a collapsible container which is suitable, on the one hand, for transporting articles and, furthermore, can be used for
displaying the article in said container and, by simple and rapid collapsing into a shape which takes up the least possible space, can be used for
return transport, the intention being for the constructional and material outlay for the container to remain as low as possible whilst maintaining a
sufficient service life. In order to provide such an invention, it is necessary for all the moving parts to be linked to this body and for the container
to consist of the integral, sturdy rear wall and the intermediate parts, possibly firmly connected and arranged perpendicular to said rear wall, or
attachment parts for the movably arranged parts. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen zusammenklappbaren Behälter, der einerseits zum Transport von Waren geeignet ist und darüber hinaus für die
Präsentation der Ware in diesem Behälter und durch einfaches und schnelles Zusammenklappen in eine möglichst raumsparende Form für den
Rücktransport gebraucht werden kann, wobei der konstruktive und Material-Aufwand für den Behälter so gering wie möglich bleiben soll bei
ausreichender Lebensdauer. Um eine solche Erfindung zu schaffen, ist notwenig, daß alle beweglichen Teile an diesem Korpus angelenkt sind
und er daraus besteht, daß der aus der einstückigen, festen Rückwand (6) und den damit eventuell fest verbundenen, senkrecht zur Rückwand (6)
angeordneten Zwischenteilen (14) oder Ansatzteilen für die beweglich angeordneten Teile besteht. <IMAGE>
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